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واکنش سخنگوی وزارت امور خارجه ایران
 در قبال خطای شجاعی و حاج صفی

سخنگوی وزارت امور خارجه درباره حضور دو بازیکن ایرانی در ترکیب یک تیم 
یونانی مقابل نمایند ه ای از رژیم صهیونیستی توضیحاتی ارائه کرد.

بهرام قاسمی ســخنگوی وزارت امور خارجه دیروز درخصوص حضور شجاعی 
و حاج صفــی در ترکیب یک تیم یونانی در مقابل نمایند ه ای از اســرائیل در لیگ 
اروپا گفت:  رژیم اشــغالگر قدس رژیمی نامشروع در منطقه است و آن را به رسمیت 
نمی شناسیم. ضمن اینکه سیاست جمهوری اسلامی در حوزه ورزشی، عدم رویارویی 
بین تیم های ایران با تیم های این رژیم اشــغالگر اســت. وی افزود: در مورد اتفاقی 
که افتاده باید وزارت ورزش پاســخگو باشد که آنها در نخستین روزها موضع گیری 
داشــتند و آن را محکوم کردند. اگر هم سؤالی باشد آنها ذیحق خواهند بود که در 
مورد آن صحبت کنند. آنچه مهم اســت این است که باشگاه های ایرانی یا سازمان 
ورزش ما در تبادلاتی که با باشــگاه های خارجی دارند، باید توجه بیشتری کنند و 
در قراردادهایی که منعقد می کنند، بحث بازی با تیم های رژیم اشــغالگر قدس را به 
طور شــفاف و روشن مشخص کنند. قاسمی تأکید کرد: اگرچه قطعاً آنها بخشی از 
مردم ما هستند و مواضعشان نسبت به این رژیم شبیه مردم ماست ولی باید در این 
زمینه کمک رسانی و توجیه شوند که قراردادهایی را که امضا می کنند باید شفاف و 
دقیق پیگیری شود. اطلاعی ندارم در مورد این دو نفر در قراردادی که امضا شده این 
بحث ملحوظ شــده ولی سیاست ما در مورد این رژیم روشن است. در مورد ورزش 
هم وضعیت روشــن و بدیهی اســت و نقطه ابهام در بحث قراردادهاست که باید از 

وزارت ورزش سؤال کرد.
بازگشت کریم انصاری فرد به پانیونیوس

یک نشــریه یونانی مدعی شده است که باشــگاه معروف یونان در فکر فروش 
مهاجم ایرانی اش است.

 روزنامه گاتزتای یونان با استناد به گزارش سایت لایو اسپورت، نوشته است که 
کریم انصاری فرد دیگر در برنامه های ســرمربی تیم فوتبال المپیاکوس جایی ندارد 
و بــه همین دلیل این باشــگاه یونانی آماده دریافت پیشــنهاد برای فروش مهاجم 
ایرانی اش است. این نشریه با اعلام اینکه سرمربی المپیاکوس، بسنیک هاسی دیگر 
روی انصاری  فرد حســاب نمی کند، از بازگشت احتمالی او به پانیونیوس خبر داده 
اســت. از قرار معلوم باشــگاه المپیاکوس قصد دارد به جای استفاده از انصاری فرد، 
اورزیچ یوریویچ، مهاجم تیم فوتبال پارتیزان بلگراد صربســتان را به خدمت بگیرد.
گاتزتای یونان نوشــته است که انتظار می رود ظرف چند روز آینده نمایندگان یک 
تیم خارجی به دفتر باشگاه المپیاکوس مراجعه کنند تا برای خرید مهاجم 27 ساله  

این تیم وارد مذاکره شوند اما خود او ترجیح می دهد که به پانیونیوس برگردد.
مذاکره تیم ملی فوتسال با ۴ تیم اروپایی

کادرفنی تیم ملی فوتســال ایران برای هماهنگــی بازی تدارکاتی با چهار تیم 
اروپایی وارد مذاکره شــد.تیم ملی فوتســال ایران باید از بیست و ششم شهریور در 
مســابقات داخل سالن آسیا شــرکت کند. از همین رو کادرفنی تیم ملی بر اساس 
مذاکرات عباس ترابیان با قزاقســتان، برای برگزاری این دیدار دوستانه برنامه ریزی 
کرده بود. در حالی رایزنی با کمیته فوتســال قزاقستان از آذر ۱۳۹۵ آغاز شده بود، 
مســئولان کمیته فوتسال ایران متوجه شــدند قزاق ها در شهریور برنامه ای ندارد و 
نمی تواند بــا ایران بازی تدارکاتی برگزار کند.به دنبال لغو بازی با قزاق ها، کادرفنی 
تیم ملی رایزنی خود را با چهار کشــور آغاز کرده است تا حداقل یک بازی دوستانه 
قبل از مســابقات داخل سالن آسیایی برگزار شود. گرجســتان، روسیه، اوکراین و 
آذربایجان چهار کشوری هستند که مدنظر ناظم الشریعه است؛ هم چنین یکی دیگر 
از گزینه های کادرفنی تیم ملی سفر به روسیه و بازی با تیم های باشگاهی این کشور 
است.در این میان با توجه به ناکامی عباس ترابیان در هماهنگی بازی های تدارکاتی، 

کادرفنی تیم ملی، خود مسئولیت هماهنگی این بازی ها را به عهده گرفته است.

بارتومئو: هیچ بازیکنی بزرگ تر از بارسلونا نیست
رئیس باشگاه بارسلونا در کنایه به ستاره تازه جدا شده از این تیم گفت که هیچ 

بازیکنی بزرگ تر از بارسلونا نیست.
خوســپ ماریا بارتومئو در کنگره هواداران جهانی باشــگاه بارسلونا که سالانه با 
حضور هواداران این تیم از سراسر جهان برگزار می شود، در مورد جدایی ستاره برزیلی 
این تیم که در ازای پرداخت شدن رقم فسخ قرارداد 222 میلیون یورویی اش از جانب 
پاری سن ژرمن به این تیم فرانســوی ملحق شد، اظهار داشت: نیمار می خواست که 
بارسلونا را ترک کند. ما موافق تصمیم او نبودیم، اما به هر حال هیچ بازیکنی بزرگ تر 
از بارسلونا نیست. وی با  اشاره به دریافت رقم فسخ قرارداد نیمار که از طریق یک فقره 
چک به صورت یکجا از ســوی PSG پرداخت شد، در بخش دیگری از صحبت هایش 
اظهار داشــت: 222 میلیون یورویی که از طریق فروش نیمــار دریافت کردیم را با 
احتیاط، به ســختی و با آرامش مورد استفاده قرار خواهیم داد. وی با  اشاره به اینکه 
جدایی نیمار تأثیری روی این تیم نخواهد گذاشت و فوق ستاره آرژانتینی آبی واناری ها 
همچنان می تواند این تیم را به جلو سوق دهد، تأکید کرد: لیونل مسی بهترین بازیکن 
تمامی ادوار است و بارسا را همانند گذشته رهبری خواهد کرد. رئیس  باشگاه بارسلونا 
در پایان خاطرنشــان کرد: درآمد مالی 708 میلیون یورویی ما در فصل 20۱6-۱7 

نشان از قدرت مالی ما دارد.
اسنایدر به نیس پیوست

ستاره سابق تیم ملی فوتبال هلند و باشگاه رئال مادرید با باشگاه نیس به توافق 
نهایی رسید و قرارداد یک ساله امضا کرد.

وسلی اسنایدر بعد از چند فصل حضور در لیگ ترکیه تصمیم گرفت قرارداد 
خود را با گالاتاســرای فســخ کند و راهی لیگ فرانسه شد. باشگاه نیس از توافق 
نهایی با اســنایدر ســخن به میان آورد و تاکید کرد که این بازیکن هلندی تست 
پزشکی باشگاه را پشت سر گذاشت و به زودی به رسانه ها معرفی می شود. سایت 
فوتبال ایتالیا هم خبر توافق اســنایدر با نیس را قطعی دانســت و تاکید کرد که 
این قرارداد یک ســاله است. نیس فصل قبل عملکرد بسیار خوبی در لیگ فرانسه 
داشت و توانست در رده سوم جدول رده بندی جای گیرد. این تیم در پلی آف لیگ 
قهرمانان اروپا باید برابر ناپولی به میدان رود و اســنایدر می تواند تیمش را در این 

دیدار همراهی کند.
برگزاری بازی سوپرجام اروپا

 در دمای ۴۰ درجه 
تیم تحت  هدایت ژوزه مورینیو برای تقابل با سفیدپوشان مادریدی راهی پایتخت 

مقدونیه شد.
اعضای تیم فوتبال منچســتریونایتد که امشب در دیدار سوپرجام اروپا در شهر 
اســکوپیه، پایتخت مقدونیه باید به مصاف رئال مادرید، قهرمان لیگ قهرمانان اروپا 
بروند، بعدازظهر دیروز منچستر را به مقصد اسکوپیه ترک کردند. این بازی قرار است 
در ورزشــگاه ۳۳ هزار و 460 نفری فیلیپ دوم برگزار شــود. این ورزشگاه در سال 
200۹ بازســازی شده است و پیش از آن به نام ورزشگاه گرادسکی شناخته می شد. 
نکته جالب در مورد دیدار سوپرجام، گرمای بالای هوا به هنگام انجام این بازی خواهد 
بود که بر اساس پیش بینی ها صورت گرفته دمای هوا تا حدود 40 درجه بالای صفر 
خواهد رســید. دیدار سوپرجام اروپا از ســاعت 2۳:۱۵ امشب بین منچستریونایتد، 

قهرمان لیگ اروپا و رئال مادرید، قهرمان لیگ قهرمانان اروپا برگزار می شود.
اختلاف قیمت دورتموند و بارسلونا بر سر دمبله

باشگاه بوروسیا دورتموند قصد ندارد مهاجم فرانسوی خود را در ازای رقم مدنظر 
بارسلونا به آنها واگذار کند.

عثمان دمبله یکی از گزینه های جــدی آبی واناری ها برای پر کردن جای خالی 
نیمار به شمار می رود، اما اختلاف بین سران دو باشگاه بوروسیا دورتموند و بارسلونا 
بر سر رقم پیشــنهادی از سوی آبی واناری ها گره در کار این انتقال انداخته است. بر 
اســاس گزارش شبکه تلویزیونی »اســکای ایتالیا«، باشگاه بارسلونا در نظر دارد تا با 
پیشــنهادی 70 میلیون یورویی این مهاجم فرانسوی را به خدمت بگیرد، اما باشگاه 
بوروسیا دورتموند برای فروش این بازیکن حداقل ۱00 میلیون یورو می خواهد. نیمار 
پس از اعلام رسمی جدایی اش از بارسلونا، با عقد قراردادی ۵ ساله به پاری سن ژرمن 
پیوســت. این باشگاه فرانسوی با پرداخت رقم فسخ 222 میلیون یورویی نیمار، او را 
تبدیل به گرانقیمت ترین بازیکن تاریخ کرد.دمبله 20 ساله که تابستان گذشته از رن 
فرانسه به جمع زردپوشان وستفالن پیوست، فصل گذشته در 4۹ بازی از رقابت های 
مختلف ۱0 گل برای این تیم به ثمر رســاند. این بازیکن فرانســوی به همراه فیلیپه 
کوتینیوی برزیلی از لیورپول و دله آلی انگلیســی از تاتنهام جزو گزینه های بارسلونا 

برای جانشینی نیمار به شمار می روند.
اشتباه په په حسرت قهرمانی سوپر جام را 

بر دل بشیکتاش گذاشت
بشــیکتاش سوپرجام ترکیه را از دســت داد. تیم قونیه اسپور با برتری 2 بریک 
مقابل بشیکتاش به مقام قهرمانی سوپرجام ترکیه دست یافت. ترائوره در دقیقه ۳۳ 
و اسکوبیچ در دقیقه ۹0 از روی نقطه پنالتی برای قونیه اسپور و توسان در دقیقه 78 
برای بشیکتاش گلزنی کردند. در این دیدار مدافع پرتغالی سابق رئال مادرید در اولین 
بازی رسمی  خود برای تیم جدیدش مرتکب  اشتباهی شد که بهای سنگینی داشت. 
په په مدافع میانی پیشین کهکشانی ها که در پایان فصل گذشته به عنوان بازیکن آزاد 
از این تیم جدا شد و به بشیکتاش پیوست، یکشنبه شب در اولین بازی رسمی خود 
برای این تیم در سوپر جام ترکیه مقابل آنتالیا اسپور به میدان رفت و با پنالتی که در 
دقیقه ۹0 به حریف تقدیم کرد زمینه ســاز شکست تیم شهر استانبول شد. در حالی 
که 2 تیم با نتیجه یک بر یک مساوی بودند و خودشان را برای وقت های اضافی آماده 
می کردند، په په با یک خطای آشــکار بازیکن حریف را در محوطه جریمه بشیکتاش 
نقــش بر زمین کــرد و داور هم بلافاصله نقطه پنالتی را نشــان داد و به این ترتیب 
آنتالیااســپور گل دوم را به ثمر رســاند و حسرت بردن سوپرجام را بر دل بشیکتاش 
گذاشت. به این ترتیب قونیه اسپور پس از تجربه اولین قهرمانی در جام حذفی ترکیه 

در فصل گذشته، برای نخستین بار سوپرجام کشورش را هم فتح کرد.
ونگر: این جامی بود که

 دوست داشتیم به دست بیاوریم
سرمربی آرسنال از کسب قهرمانی در جام خیریه ابراز خوشحالی کرد و عملکرد 

گل زن تیمش را ستود.
 دو تیم آرســنال و چلسی در جام خیریه برابر هم به میدان رفتند که این بازی 
با برتری توپچی های لندن در ضربات پنالتی  به پایان رسید تا آرسنال به قهرمانی در 

این جام دست یابد.
آرسن ونگر با خوشحالی از نتیجه  کسب شده برابر چلسی در نشست خبری خود، 
به تمجید از گل  زن تیمش یعنی کولاسیناچ پرداخت و گفت : من فکر می کنم بهترین 
بازیکن زمین در این بازی کولاســیناچ بود. او از نظر فیزیکی بسیار قدرتمند است و 
همین مشــخصه بارز او در فوتبال بازی کردن است. به نظرم او بهترین گزینه برای 
لیگ برتر انگلیس محسوب می شود. من به همین خاطر او را برای آرسنال خریداری 
کرده ام و مطمئنم که یکی از ســتاره های درخشان ما خواهد بود. ونگر ادامه  داد: من 
خوشحالم که توانستیم به قهرمانی دست یابیم. این جامی بود که دوست داشتیم آن 
را ببریم. کیفیت بازی بالا بود و هر دو تیم تلاش زیادی برای برد کردند. وقتی ما یک 
بر صفر از حریف عقب بودیم به هیچ وجه دچار استرس نشدیم و کار خودمان را انجام 
دادیم و با کنترل جریان مسابقه توانستیم به بازی برگردیم. نمایش شاگردانم ستودنی 

بود. با این بازی نشان دادیم که آماده رقابت در لیگ برتر هستیم.

* افشین داوری سرپرســت جدید فدراسیون بوکس اگرچه روی پیشبرد برنامه ها و ایجاد همدلی در 
بوکس تاکید دارد اما شرکت خود در انتخابات پیش روی این فدراسیون را تکذیب نمی کند. 

* مسابقات پارادوومیدانی قهرمانی جوانان جهان که از پنجشنبه گذشته با حضور 27۵ ورزشکار از 4۱ کشور جهان 
در نوتویل ســوئیس آغاز شده بود، شامگاه یکشنبه به پایان رسید. کاروان دوومیدانی ایران که با 24 ورزشکار )20 
ورزشــکار در بخش معلولان و 4 ورزشــکار در بخش نابینایان و کم بینایان( در این رقابت ها شرکت کرده بود، در 
مجموع موفق به کسب 22 مدال شد. ورزشکاران کشورمان در ماده ها و کلاس های مختلف مسابقات پارادوومیدانی 
جوانان جهان موفق به کسب ۱2 مدال طلا، ۵ نقره و ۵ برنز شدند و اینگونه به کار خود در این رقابت ها پایان دادند.

*تیم ملی واترپلو جوانان ایران در سومین دیدار خود  از سری رقابت های جهانی واترپلو که به میزبانی 
کشور صربستان برگزار میشود به مصاف کشور پورتوریکو رفت و توانست با نتیجه ۸ بر ۷ در مقابل این 
تیم به پیروزی دست یابد.واترپلوئیست های جوان ایران در آخرین دیدار مرحله گروهی این مسابقات 
برابر آمریکا به آب می زنند.تیم واترپلو جوانان ایران پیش از این دو دیدار گذشــته خود را در مقابل 
کشورهای روســیه و یونان به ترتیب با نتایج ۱۹ بر ۲ و ۱۸بر ۲ واگذار کرده است.الکساندر چیریچ به 
عنوان سرمربی و وحید رضایی در ســمت مربی کادر فنی تیم ملی جوانان ایران را در این مسابقات 

تشکیل می دهند.
*پریســا براتچی تنها نماینده ایران در رقابت های مرحله چهارم جام جهانی آلمان به دلیل ســقوط از پله مصدوم 
شد. او پس از از دست دادن رقابت های تیروکمان آلمان، گفت: امیدوارم شرایط آسیب دیدگی ام به حدی نباشد که 
مسابقات رم ایتالیا را از دست بدهم. براتچی افزود: روز گذشته بعد از پایان تمریناتم در زنجان و بازگشت به خانه 
 MRI متاســفانه از پله منزل مان ســقوط کردم و به دلیل پیچ خوردگی پایم، مچ دستم آسیب دید که بعد از انجام
پزشکان احتمال در رفتگی مچ دستم را به من گفتند و اعلام کردند تا ۱۵ روز باید آتل ببندم تا مشکلی پیش نیاید.
*سعید برخورداری دروازه بان تیم ملی هندبال به تیم باشگاهی سپاهان پیوست. دروازه بان تیم ملی 
هندبال برای فصل جدید لیگ برتر هندبال با تیم سپاهان قرارداد بست. او فصل قبل به دلیل گذراندن 
خدمت سربازی در تیم نیروی زمینی بازی می کرد که در پایان خدمت سربازی بار دیگر به تیم سپاهان 

بازگشت.

خواندنی از ورزش ایران

ادامه ابهامات در خصوص رفتن یا ماندن رحیمی در فدراسیون هندبال
رئیس فدراسیون هندبال گفت: درست است اســتعفا داده ام اما نمی توان فدراسیون را تعطیل کرد. منتظر 

هستم که نفر بعدی معرفی شود.
علیرضا رحیمی گفت: درســت است که استعفا داده ام اما نمی توان کارهای فدراسیون را لنگ گذاشت. او در ادامه گفت: 
منتظر هستم که نفر  جایگزین معرفی شود تا فدراسیون را تحویل دهم اما تا آن موقع نباید کارهای فدراسیون تعطیل شود. 
او در ادامه درباره علت اســتعفای خود خاطرنشــان کرد: علاوه بر بدهی های موجود در فدراسیون حواشی و مشکلات دیگری 

نیز وجود داشت. به هر حال من از جامعه هندبال عذر می خواهم و منتظر هستم تا فدراسیون را به نفر بعدی تحویل دهم. 
محمدرضا رجبی دبیر فدراســیون هندبال نیز دیروز در صحبت هایی اظهار داشــت: مشکلات قبل، بدهی و حواشی ها به 
قوت خودش باقی است و رحیمی نیز با این شرایط روی حرف خود برای استعفا خواهد بود ولی خدا را شکر او در  فدراسیون 
حاضــر می شــود و امور را پیگیری می کند. وی گفت: همه تلاش می کنند که رحیمــی دوباره به هندبال برگردد چون رفتن 
رحیمی برای جامعه و خانواده هندبال سنگین خواهد بود. در جلسات روز گذشته تمامی هیئت های استانی با رحیمی صحبت 
کردند که تجدیدنظر کنند.  رجبی با بیان اینکه وزارت ورزش باید به مشکلات هندبال ورود کند، خاطرنشان کرد: مشکلات 
این فدراسیون منابع مالی و حواشی است و وزارت ورزش باید به این مشکلات ورود کند تا رحیمی دلگرم شود و به فدراسیون 
برگردد. غیر از این شــرایط سخت اســت. باید ببینیم که رحیمی تنها مهره ای است که می تواند هندبال را به روزهای خوش 

برگرداند و غیر از این هر چه باشد هندبال سرپا نخواهد شد.

صفحه ۹
   سه شنبه ۱۷ مرداد ۱۳۹۶

۱۵ ذیقعده ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۶۹۱

نکته  ورزشی

فوتبال یا هیاهویی برای فرصت طلبان 
و منفعت جویان؟!

سرویس ورزشی-
پیش از این به اشــکال و بهانه های مختلف یادآور شده ایم آنچه که به نام فوتبال 
در ورزش ما دیده و شــنیده می شود، در واقع فوتبال نیســت، هیاهویی است که به 
نام این رشــته جذاب و پرطرفدار برپا شده است تا به بهانه آن، عده ای فرصت طلب و 
منفعت جو به اشــکال مختلف از آن آویزان شــوند و به قیمت نابودی فوتبال، جیب و 

دنیای خود را آباد کنند. 
نوشــتیم که به اســم فوتبال و تیم ها و چهره ها و اتفاقات آن، پول زیادی خرج 
می شــود، هزینه های بســیار صورت می گیرد، اما در این گیرودار سر فوتبال بی کلاه 

می ماند و منافع ناچیزی به خود این رشته می رسد.
در گذشــته ایــن نکته را هم یادآور شــدیم که این موضوع به قدری روشــن و 
بدیهی اســت که نیازی نیســت تا به زحمت بیفتیم و برای تهیه مدرک و سند تلاش 
خستگی ناپذیر و گسترده انجام دهیم. با یک نگاه سطحی و خیلی گذرا، خیلی چیزها 
دســتگیر کسی می شــود که می خواهد »ببیند« و نمی خواهد خود را فریب دهد و از 
واقعیت ها بگریزد، ســرتاپای این فوتبال متاســفانه آلوده به این مسائل است که بعضا 
تا حد »فســاد« پیش رفته اســت و همیــن چند روز پیش بود که رســانه ها از قول 
رئیس فدراسیون نوشتند که در نشست هیئت رئیسه فراکسیون ورزش مجلس، بار دیگر 
موضوع پرونده فساد در فوتبال مطرح شده است و قرار شده این موضوع پیگیری شود.
حالا آن کســانی که از هیچکدام از اتفاقات قبلی آگاه و باخبر نیستند، از جریان 
پرونده »فساد در فوتبال«، چیزی نمی دانند، اصلا قبول ندارند که چیزی به نام تخلف 
و فســاد و کجروی در فوتبال وجود دارد، خوب اســت بروند و مصاحبه مدیرعامل یا 
سرپرست باشگاه پرســپولیس را که اوایل هفته گذشته منتشر شده مطالعه کنند، تا 
متوجه شــوند آیا در این فوتبال اوضاع روبراه و رو به شهر باغ و آبادی است و یا اینکه 
برعکس، خیلی چیزها در آن نگران کننده اســت و بوی انحراف و کجروی و فساد و... 
می دهــد؟ فراموش نکنید که این حرف ها را کســی زده که به موفق ترین تیم حاضر 
فوتبــال ایران و یکی از دو تیم پرطرفدار و ریشــه دار کشــور، مدیریت می کند. با آن 
جاها و افرادی که کسی نمی بیند و صدایشان به گوش کسی نمی رسد، کاری نداریم.

وقتی این مســائل را کنار هم می گذاریم، ناخودآگاه به این نتیجه می رســیم که 
گویا دســت ها و جریاناتی که از روبراه شدن و سامان یافتن امور فوتبال ما دل خوشی 
ندارند و از اینکه تیمی و تشــکیلاتی کارش را دارد درست انجام می دهد، موفق است، 
نتایج خوبی می گیرد و دل هواداران خود را شاد می کند، آشفته می شوند، بعد از اینکه 
پرســپولیس از شرایط بحرانی سه، چهار ســال پیش خود عبور کرده و قهرمان لیگ 
شده و در رقابت های باشگاهی آسیا، به مراحل حساس و بالا راه یافته است، مستقیم 
و غیرمستقیم با نقاب دوستی یا دشمنی علنی، به میدان آمده اند تا جلوی حرکت رو 
به جلوی پرسپولیس را بگیرند و آن را دچار اختلاف و تفرقه و بحران های تازه نمایند 

و... شاید از این نمد بهره ای ببرند. 
مدیران پرســپولیس و مدیران ارشــد ورزش هوشــیار باشــند، به تماشاگران و 
طرفداران خود آگاهی ببخشند تا حرکات مخرب این جریانات منفعت جو و زیاده خواه 
را خنثی نمایند. حالا وقتی این مطالب را کنار مصاحبه آقای طاهری سرپرست باشگاه 
پرسپولیس می گذاریم، اطمینان پیدا می کنیم که این حرف ها نه تنها از سر سوءظن و 
بدبینی نبوده، بلکه کاملا بجا نیز بوده است. علاقه مندان به فوتبال به ویژه دوستداران 
تیم پرسپولیس حتما آن مصاحبه را که مفصل هم بود، خوانده اند و دیگر نیازی نیست، 

ما آن را اینجا تکرار و بازنویسی کنیم.
اما این نکته و جمله که ایشان در آن مصاحبه گفته به گمان ما لبُ کلام است و 
نه تنها اشــکال ندارد بلکه ضروری است تکرار شود که: »چرا همه باید از فوتبال سود 

ببرند و سر خود فوتبال در این میان کلاه برود؟!«.
ماجرای متضرر شــدن فوتبال و سود بردن جریانات و باندهای آویزان به فوتبال، 
قصه پرغصه ای اســت که سال هاســت فوتبال ما را آزار می دهد و دل دوســتداران و 
علاقه مندان به ورزش به ویژه این رشــته جذاب را می ســوزاند و خاطر آنها را نگران 
می ســازد. مقامات ارشد ورزش همیشه گفته اند و مسئول فعلی و اصلی ورزش یعنی 
وزیر محترم نیز بارها تاکید کرده اســت که اولا فوتبال رشــته جذاب و پرطرفداری 
است که می تواند به نوبه خود در صورت استفاده صحیح در خدمت نشاط اجتماعی و 
همبستگی ملی قرار بگیرد، ثانیا باید از تیم های مردمی و پرطرفداری چون پرسپولیس 
و استقلال و... حمایت کرد، مشکلات را از سر راه آنها برداشت، مزاحمان را از دور و بر 
این تیم ها پراکند و خلاصه کاری کرد تا آنها از شاخصه ها و استانداردهای یک باشگاه 
به معنی واقعی برخوردار شــوند و بالاخره و ثالثا اینکه ما)یعنی مسئولان ورزش( در 

مبارزه با جریانات مخرب و باندهای مفسده جو در ورزش جدی هستیم و...
ما نیز همیشه همچون مقطع فعلی ضمن تایید این حرف ها و نکات ضروری، این 
نکتــه را هم افزوده ایم که آنچه ورزش ما و فوتبــال ما، بیش از این حرف های اصولی 
به آن احتیاج دارد تا بتواند کمر خود را راســت بگیرد و با گام های استوار و محکم به 
سوی آینده روشــن و فردای بهتر حرکت کند، عمل و اقدام مسئولان است. با صرف 
حرف زدن هیچ مشــکلی حل نمی شود و هیچ سنگ اندازی و مانعی از سر راه فوتبال 
کنار نمی رود. فوتبال مثل همــه جای این ورزش و اصلا مثل همه جای این مملکت 
بــه اعمال »مدیریت« علمی و اصولی نیاز دارد. مدیریتی که دغدغه ای جز خدمت به 
مردم و نوکری برای جوانان این مرزوبوم نداشته باشد. مدیریتی که بر سر اصول، بر سر 
منافع ملی، بر سر امانتی که چند روزی به او سپرده اند، با هیچ دیارالبشری رودربایستی 
نداشته باشد. مدیریتی که مسئولیت را »فرصت« دستگرمی برای »خدمت« بداند و به 

آن به چشم »طعمه« و غنیمت نگاه نکند. 

حدیث دشت عشق

به یاد شهید محمد شاداب
او در دفاع از ولایت فقیه و امامت شهید شد

محمد شــاداب در نوزدهم مرداد سال 
۱۳۳6 در روســتاي لفمجــان لاهیجان در 
خانواده اي کشــاورز به دنیا آمد. وي با رنج و 
مشقت بسیار توانست دیپلم بگیرد و پس از 
مدتي به استخدام آموزش و پرورش درآید ولي 
از آنجایي که علاقه شدیدي به اسلام داشت 
قبل از پیروزي انقــلاب در تمامي مبارزات 
علیه رژیم شــاه شــرکت فعالانه داشت و به 

همراهي عده اي کمیته انقلاب اسلامي را در منطقه تشکیل داد.
او تنها راه نجات مســلمین را اسلام و امام امت مي دانست و براي همین بود 
که منافقین شــب نهم مرداد سال ۱۳60 برابر با 2۹ ماه مبارک رمضان به هسته 
مقاومت لفمجان حمله بردند و او و همرزمانش را مورد حمله قرار  دادند. شــهید 
شاداب چون مولایش حســین)ع( در خون خود غلطید و به فیض شهادت نائل 
آمد. پیکر پاکش را در مزار شهدا لفمجان به خاک سپردند. او با فرهنگ اسلامي 
به خوبي آشنا بود و شدیدا به رهبري امام خمیني و ولایت فقیه اعتقاد داشت و 

شهادت او در دفاع از ولایت فقیه و امامت، سند روشني بر این مدعاست.
شــهید شاداب از نظر اخلاقي انســاني متواضع و فروتن بود. نسبت به پدر و 
مادر احترام خاصي قائل بود. به مراســم مذهبي سید الشــهداء و خواندن دعاي 
کمیل علاقه داشــت و چند جزء از قرآن کریــم را از بر بود و از حفظ مي خواند. 

به دانش آموزان کم بضاعت کمک مالي مي کرد و به ایتام رسیدگي مي چنمود.

وزیر ورزش و جوانان گفت: حاکمیت اخلاق و فرهنگ 
اسلامی، رفتن  به سمت و سوی باشگاه شدن همراه با حفظ 
حرمت هواداران و پیشکسوتان به همراه درآمدزایی باید 

در صدر برنامه های شما  باشد .
مسعود ســلطانی فر صبح دوشــنبه در دیداربا هیئت مدیره 
جدید باشگاه پرسپولیس گفت:  حاکمیت اخلاق و اصول فرهنگ 
اســلامی، رفتن به ســمت و سوی باشگاه شــدن همراه با حفظ 
حرمت هواداران و پیشکسوتان به  همراه درآمدزایی باید در صدر 

برنامه های شما باشد .
او با اشــاره بــه موقعیت خوب پرســپولیس در بین تیم های 
آسیایی، تاکید کرد: استمرار روند موجود موفقیت ها و اهتمام همه 
برای موفقیت و قهرمانی پرســپولیس در لیگ قهرمانان آسیا باید 
به عنوان یک هدف مهم مد نظرتان باشــد و همه  گونه حمایتی 
برای نتیجه گرفتن یک تیم باشــگاهی از ایران بعد از سال ها در 
این جام، از سوی وزارت خانه خواهیم داشت و اعتبار  فوتبال ایران 

باید حفظ شود .
وزیر ورزش در بخش دیگری از سخنانش به اهمیت مباحث 
اخلاقی و حفظ شــان و منزلت فوتبال در ورزش در این باشــگاه 
 مردمــی پرداخت و گفت: از اعضــای هیئت مدیره می خواهم که 
موضوع حرمت بزرگترها و پیشکســوتان و توجه لازم و کافی به 

 خواست های هواداران را کاملا مدنظر داشته باشند.  
ســلطانی فر اضافه کرد: بازیکنان و ستاره های ورزشی الگوی 

جوانان هســتند و رفتار و منش آنها چه در زمین بازی و چه  در 
خــارج از میدان فوتبال بر روی آنها تاثیر دارد محیط باشــگاه و 
ترویج مباحث فرهنگی و اخلاقی در آن باید به گونه ای باشــد که 

 روز به روز این مفاهیم ارزشی تقویت شود .
وزیر ورزش و جوانان در قســمت دیگری از ســخنان خود با 
هیئت مدیره جدید باشگاه پرسپولیس به ثبت درآمدزایی باشگاه 
پرداخت  و گفت: حل شــدن مشــکل بدهی مالیاتی و بدهی به 
 اشخاص و توجه به ظرفیت های درآمدزایی پرسپولیس برنامه های 
مبسوط و  عملی نیاز دارد و معتقدم با حضور هیئت مدیره جدید 

این امکان بیش تر و بهتر به وجود آمده است  .
 هم چنین برنامه ریزی برای گسترش فعالیت های باشگاه ها در 
فوتبال پایه و رده های سنی نوجوانان، جوانان و امید به نحوی که 
 نیاز تیم بزرگســالان در رده های جوانان تامین شود مورد تاکید 

وزیر ورزش و جوانان قرار گرفت.
در این نشســت طاهری، مدیرعامل پرسپولیس گزارشی از 
برنامه ها و مشکلات پیش روی آن ارائه کرد و حاجی بیگی و روغنی 
 دو عضو جدید هیئت مدیره هم با ابراز خوشــحالی از حضورشان 
در هیئت مدیره پرســپولیس، آمادگی خود را برای حل مشکلات 
 اقتصادی این تیم در کنار سایر اعضای هیئت مدیره و مدیرعامل 
اعلام کردند. هم چنین آقایان کاشانی و گرشاسبی نیز در خصوص 
مشکلات و نیازها و موفقیت های تیم فوتبال پرسپولیس گزارشاتی 

را به وزیر  و هیئت مدیره ارائه کردند.

همه باید کمک کنیم پرسپولیس امسال قهرمان آسیا شود
تاکید وزیر ورزش در نشست اعضای جدید هیئت مدیره سرخپوشان پایتخت

نمایشــی  با  ایران  تیم کشــتی فرنگی جوانان 
تحسین برانگیز با کسب ۳ مدال طلا، یک نقره و یک 
برنز برای نخستین بار عنوان قهرمانی جهان را از آن 

خود کرد.
رقابت های کشــتی فرنگی جوانان قهرمانی جهان طی 
روزهای ۱4 و ۱۵ مردادماه در شهر تامپره کشور فنلاند برگزار 
شد که تیم ایران با هدایت حمید باوفا، سرمربی جوان خود 
توانست نتیجه ای تاریخی را رقم بزند. نتیجه ای که نخستین 
قهرمانی کشــتی فرنگی جوانان ایــران در تاریخ رقابت های 
جهانــی را ثبت کرد. تیم ایران با ۳ مدال طلای پویا دادمرز، 
کرامت عبدولی و امین کاویانی نــژاد در اوزان ۵0، 60 و 66 
کیلوگرم، یک مدال نقره آرمان علیزاده در وزن 84 کیلوگرم 
و یک مدال برنز امیــن میرزازاده در وزن ۱20 کیلوگرم و با 
کســب ۵8 امتیاز برای نخستین بار عنوان قهرمانی جهان را 
از آن خود کرد. پس از تیم ایران، تیم روسیه با ۵۳ امتیاز در 

جایگاه دوم ایستاد و ترکیه با ۳8 امتیاز سوم شد.
اما پس از قهرمانی ســال گذشــته نوجوانان فرنگی کار 
در مســابقات جهانــی این بــار قهرمانی تیم ملی کشــتی 
فرنگی جوانان ایران در مســابقات جهانی فنلاند نشان داد، 
برنامه ریزی اصولی و اســتفاده از مربیان کاربلد و ریل گذاری 
مناسب در مسیر حرکت تیم های ملی، نتایج درخشانی را نیز 

در پی خواهد داشت.
 همزمان با پوســت اندازی در تیم های ملی کشتی آزاد 
و فرنگی ایران پس از رقابت های المپیک ریو، شــاهد تغییر 
و تحولات در کادرهای فنی تیم های ملی کشــتی بودیم. در 
تیم ملی بزرگســالان محمد بنا جای خود را به علی  اشکانی 
داد که موفق شــده بود تیم ملی کشتی فرنگی نوجوانان را 

قهرمان جهان کند.
با رفتن  اشکانی از تیم ملی نوجوانان، شورای فنی سکان 

هدایت این تیم را به علیرضا لرستانی باتجربه سپرد و در رده 
جوانان نیز رضا ســیم خواه جای خــود را به حمید باوفا داد. 
با گذشــت زمانی در حدود یک سال از خانه تکانی فدراسیون 
کشتی، نتایج تیم های ملی کشتی فرنگی در میادین مختلف 
قاره ای و بین المللی نشــان می دهد فدراسیون دست بر روی 
گزینه های مناسبی گذاشته و انتخاب های خوبی داشته است.

اما یکشــنبه شــب بهترین اتفاق ممکن رخ داد و کام 
بســیاری از مردم ایران و اهالی کشتی شیرین شد. قهرمانی 
تیم ملی کشــتی فرنگی جوانان ایران در مســابقات جهانی 
فنلاند و درخشــش آینده سازان کشتی ایران که نوید ظهور 

نسلی جدید در کشتی فرنگی ایران را دادند، اتفاقی خوشایند 
و دلچسب بود.

ســه مدال طلای پویا دادمرز، کرامــت عبدولی و امین 
کاویانی نژاد به همراه مدال نقــره آرمان علیزاده و برنز امین 
میرزازاده، نخســتین قهرمانی فرنگــی کاران جوان ایران در 
رقابت هــای جهانی را رقــم زد و برنامه ریزی و حمایت چند 
ســاله فدراسیون و علی  اشکانی در رده نوجوانان و پشتکار و 

انگیزه بالای حمید باوفا سرمربی تیم جوانان به بار نشست.
از میان ۳ طلایی ایران در ایــن رقابت ها، پویا دادمرز و 
امین کاویانی نژاد در جریان رقابت های نوجوانان جهان که 2 

ســال پیش در سارایوو برگزار شد موفق به کسب مدال طلا 
شدند. امین میرزازاده که امسال در رده جوانان برنز گرفت نیز 
در همان سال مدال طلای نوجوانان را از آن خود کرده بود.

کشف اســتعدادهای ناب کشتی توسط مربیان و تزریق 
آنها به رده های پایه و هدایت درســت آنها تا رده بزرگسالان 
تنها راه پشتوانه ســازی برای کشــتی ایــران در رویدادهای 
بزرگی چون المپیک اســت که یکی از نتایــج برنامه ریزی 
اصولی فدراســیون کشتی مدال آوری برخی از این نفرات در 
رده نوجوانان و ســپس جوانان بوده و ان شــاءالله این روند با 
توجه ویژه تر به تیم ملی بزرگسالان و المپیک 2020 خواهد 

رسید.
زنگ خطر برای کشتی آزاد

اما در کشــتی آزاد بر خلاف کشتی فرنگی شاهد افول و 
نتایج ضعیف رده های پایه طی یکی دو ســال اخیر هستیم. 
همان طور که در سه سال حضور مراد محمدی در راس تیم 
ملی کشــتی آزاد نوجوانان نتوانســتیم حرف چندانی برای 
گفتن داشته باشــیم متعاقب آن در رده جوانان نیز عملکرد 
ضعیفی در مسابقات جهانی داشتیم تا زنگ خطر برای کشتی 
آزاد ایــران به عنوان پرافتخارترین رشــته این مرز و بوم که 
ریشــه در تاریخ ایران دارد به صدا دربیاید. البته پس از سه 
سال نتیجه نه چندان رضایت بخش در رده نوجوانان، امسال 
هدایت تیم به غلامرضا محمدی ســپرده شده و او چند ماه 

دیگر تیمش را روانه مسابقات جهانی می کند.
حضور شــش آزادکار آمریکا در دیــدار فینال قهرمانی 
جوانان جهان و کسب عنوان قهرمانی این تیم بالاتر از روسیه 
و ایران نشــان می دهد آمریکایی ها برای همیشه دلخوش به 
نفراتی چون جردن باروز نیســتند و بدون شک باید منتظر 
نمایش خیره کننــده آزادکاران آمریکایی در المپیک 2020 

باشیم.

فرنگی کاران جوان با ۳ طلا، یک  نقره و یک  برنز در رقابت های جهانی تاریخ ساز شدند

نخستینقهرمانیجوانانوظهورنسلجدیددرکشتیفرنگی

وحدت  کاراته  رقابت هــای  دوره  ســیزدهمین 
و دوســتی جام ارومیــه در حالــی از روز جمعه در 
ارومیه آغاز می شــود که در نخستین روز این رقابتها 

کاراته کاهای بزرگسالان به میدان می روند.
سیزدهمین دوره مسابقات وحدت و دوستی جام ارومیه 
از روز جمعه 20 مرداد ماه به مدت سه روز در سالن شش هزار 
نفری غدیر این شهر برگزار می شــود. بر اساس برنامه ریزی 
ســتاد برگزاری مســابقات، جمعه و در اولیــن روز رقابتها 

کاراته کاهای رده بزرگسالان در دو بخش کاتا و کومیته با هم 
به رقابت می پردازند، روز شنبه 2۱ مردادماه رقابت های رده 
ســنی جوانان پیگیری خواهد شد و روز یکشنبه)22 مرداد( 
هم کاراته کاهای رده سنی نوجوانان به روی تاتامی می روند.

آذربایجان، ترکیه، فرانسه، مقدونیه، روسیه، مالزی، قزاقستان 
و ایران کشــورهای حاضر در این دوره از رقابتها هستند. این 
چهارمین بار اســت که مســابقات جام وحدت و دوستی به 

میزبانی ارومیه برگزار می شود.

اعلام برنامه مسابقات کاراته جام وحدت و دوستی

قهرمان اسبق وزنه برداری جهان به دلیل عارضه کلیوی 
و عفونت در بخش مراقب های ویژه بیمارستان بستری شد.

فلاحتی نژاد کــه عنــوان قهرمانی دســته 77کیلوگرم 
وزنه بــرداری جهان را در کارنامــه دارد مدتی پیش با عارضه 
کلیوی مواجه شده بود که اقدامات درمانی با چند روز بستری 
در بخش عمومی انجام و او از بیمارســتان مرخص شــد. اما 
بازگشت دوباره این مشــکل همراه با عفونت، او را با وضعیت 

جســمانی نامطلوب و اختلالات تنفســی مواجه ساخت و در 
نهایت روانــه بخش مراقب های ویژه بیمارســتان کرد. گفته 
می شــود وی وضعیت هوشــیاری ناپایــداری دارد و هنوز به 
شرایط ثابت و مطلوب تنفسی نرسیده است. یکی از نزدیکان 
فلاحتی نژاد با رد شایعه وخامت اوضاع این قهرمان وزنه برداری 
اظهار امیدواری کرد شرایط جسمانی او رو به بهبود و عفونت 

کلیه وی نیز کنترل و در حال درمان است.

بستری شدن قهرمان وزنه برداری جهان در بیمارستان 
مالکیت یک »نیم طبقه« موضوع اختلاف بین کمیته 
ملی  المپیک و کمیته ملی پارالمپیک ایران شــده و با 
وجود برگزاری چند نشست، هنوز تکلیف این نیم طبقه 

مشخص نشده است! 
بر اســاس قانون ابلاغی، کمیته ملی پارالمپیک به  منظور 
ایجاد زمینه های لازم برای شــرکت قهرمانان و ورزشــکاران 
جانباز و معلول کشــور در رقابت های پارالمپیک، بین المللی، 
قاره ای و منطقه ای، بــا رعایت مقررات بین المللی و نیز تلاش 
برای توسعه ورزش در بین اقشار مختلف جامعه معلولان کشور 
از کمیته ملی المپیک منتزع شــد و در فهرســت مؤسسات و 
نهادهای عمومی غیردولتی قرار گرفت. نکته مهم اینکه در این 
قانون و بر اساس انتزاع صورت گرفته، تفکیک اموال دو کمیته 
نیز مورد تاکید قرار گرفت. مســعود  اشــرفی دبیرکل کمیته 
ملــی پارالمپیک در این باره گفت: در حال حاضر از مجموع 4 
طبقه ساختمان المپیک، تنها طبقه دوم در اختیار کمیته ملی 
پارالمپیک قرار دارد آن هم نه به طور کامل؛ حال این ســؤال 

مطرح است که بر اساس آنچه در سه نشست برگزار شده، مورد 
بحث قرار گرفته، ســهم جدید کمیتــه ملی پارالمپیک از این 
ســاختمان چقدر خواهد شد؟ قرار نیست طبقه جدیدی به ما 
تعلق بگیرد. در واقع خواستار آن هستیم براساس ساختاری که 
داریم فضای بیشــتری در اختیارمان قرار بگیرد و کمیته ملی 
المپیــک نیز در این زمینه موافقت ابتدایی کرده اما همان طور 
که گفتم به جمع بندی نرســیدیم. قرار است همین طبقه دوم 
کــه الان بخشــی از آن را در اختیار داریم بــه طور کامل در 
اختیار بگیریم. دبیر کل کمیتــه ملی پارالمپیک در این مورد 
توضیح بیشتری داد و یادآور شد: بخشی از طبقه دوم ساختمان 
المپیک برای موزه المپیک و پارالمپیک پیش بینی شــده که 
فعــلا فقط یک فضای خالی اســت. قاعدتا موزه ما هم باید در 
همین فضا باشــد، روی این طرح کار شــده که این بخش در 
اختیار ما باشــد. در کل در حال حاضر نیمی از طبقه دوم در 
اختیار کمیته ملی پارالمپیک است. به دنبال این هستیم تا این 

طبقه را به طور کامل در اختیار بگیریم.

کشمکش کمیته المپیک و پارالمپیک به خاطر مالکیت »نیم طبقه«

مرادی در ترکیب تیم ملی وزنه برداری برای بازی های داخل سالن آسیا 
شش وزنه بردار برای حضور در بازی های داخل سالن آسیا انتخاب شدند.

محسن بیرانوند، سرمربی تیم ملی وزنه برداری بزرگسالان اسامی 6 وزنه بردار را برای پنجمین دوره بازی های داخل سالن 
آسیا، در شهر عشق آباد کشور ترکمنستان معرفی کرد.برهمین اساس؛ علی میری و مسعود چترائی )دسته 8۵ کیلوگرم(، سهراب 
مرادی )دسته ۹4 کیلوگرم(، علی هاشمی و علیرضا سلیمانی )دسته ۱0۵ کیلوگرم(، همایون تیموری )دسته ۱0۵+کیلوگرم( 
ملی پوشان اعزامی به ترکمنستان خواهند بود. مجید عسگری )دسته 6۹ کیلوگرم( و صالح چراغی)دسته 8۵ کیلوگرم( به عنوان 
نفرات ذخیره هستند. پنجمین دوره بازی های داخل سالن آسیا، روزهای 26 شهریور تا ۵ مهرماه سال جاری در شهر عشق آباد 

کشور ترکمنستان برگزار می شود.

مدال برنز آسیا بعد از 2 سال به کاپیتان ژیمناستیک رسید 
بعد از مثبت اعلام شدن دوپینگ ژیمناست قزاقستان، مدال برنز قهرمانی آسیای ۲۰۱۵ هیروشیما سهم ایران شد.

با اعلام فدراسیون جهانی ژیمناستیک بعد از مثبت اعلام شدن دوپینگ ژیمناست قزاقستانی در رقابت های قهرمانی 20۱۵ 
آســیا در هیروشیما، هادی خناری نژاد صاحب مدال برنز شد و ژیمناست قزاق 2 سال از کلیه مسابقات محروم شد. عزیزبیک 
کودراتولایف قزاقستانی از هکپگزانیامین که براساس بند 2/۱/۱ قانون آنتی دوپینگ یک مواد ممنوعه است در دوران پیش از 
رقابت های جهانی ژیمناستیک آرتیستیک 20۱۵ استفاده کرده و این ماده در نمونه های گرفته شده، موجود بوده است. بنابراین 
این ورزشکار برای مدت 2 سال که شروع آن از یکم ژانویه 20۱6 است، محروم است. وی همچنین باید مدال، مبلغ جوایز و یا 
جوایز دیگر را بازگرداند. عبدالله جامعی دیگر ورزشکار کشورمان بود که در همان رقابت ها مدال برنز خرک حلقه را گرفته بود.

دیوان عدالت اداری طی نامه ای رسمی به وزارت 
ورزش و جوانان با تاکید بــر ابطال انتخابات اخیر 
در  تکلیف  تعیین  خواستار  تیراندازی،  فدراسیون 

این زمینه طی یک هفته شد.
داســتان دنباله دار فدراســیون تیرانــدازی تمامی 
ندارد. ماجرا از انتخابات ســال ۹۳ آغاز شــد که در آن 
علی دادگر در رقابت با دیگر کاندیداها بازنده شد. دادگر 
البته دست بردار نبود و موفق شد با پیگیری های مستمر 
خود رای دیوان عدالت اداری مبنی بر ابطال انتخابات را 
بگیرد. بدین ترتیب هاشمی در کمال ناباوری از ریاست 
فدراســیون تیراندازی کنار گذاشته شد و با حکم وزارت 
ورزش مبینی به عنوان سرپرست این فدراسیون معرفی 

شد.
مدتــی بعد وزارت ورزش با تعییــن زمان ثبت نام از 
کاندیداها، برگزاری مجمع را در دســتور کار قرار  داد. ۱۹ 
فروردین ماه امسال به عنوان زمان آغاز ثبت نام کاندیداها 

و 20 تیرماه هم به عنوان زمان انتخابات مشخص شد.

مجمع انتخاباتی فدراســیون تیرانــدازی در موعد 
مقرر برگزار شــد. در این انتخابات دادگر موفق شــد با 
اکثریت آرا در مجمع مشــکوکی که نه نماینده کمیته 
ملی المپیک حضور داشت و نه نماینده سازمان بازرسی، 
رئیس  شود. این در حالی بود که رئیس سابق فدراسیون 
تیرانــدازی روز قبل از مجمــع بحث حکم جدید دیوان 
عدالت اداری را رسانه ای کرد. حکمی که در آن انتخابات 
قبلــی صحیح اعلام شــد و این یعنی بازگشــت دوباره 

هاشمی به تیراندازی!
امــا وزارت ورزش و جوانان که برگزار کننده انتخابات 
بود مجمــع را بالاترین نهاد تصمیم گیرنده معرفی کرد و 

تغییری در تصمیم خود نداد.
حال بعد از گذشت کمتر از یکماه، دیوان عدالت اداری 
طی نامه ای رســمی با تاکید بر اینکه انتخابات سال ۹۳ 
فدراسیون تیراندازی قانونی و بدون مشکل بوده خواستار 
تعیین تکلیف در این زمینه ظرف حداکثر یک هفته آینده 

شده است و این یعنی ابطال انتخابات 20 تیر ماه.

هشدار دوباره به وزارت ورزش؛ فقط یک هفته مهلت دارید 

دیوانعدالتاداریانتخاباتفدراسیونتیراندازیراباطلکرد

کامرانی فر از فدراسیون فوتبال رفت
پیش از آن که فدراسیون فوتبال استعفای رئیس دپارتمان داوری را قبول کند، او محل کارش را ترک کرد.

هنوز فدراســیون فوتبال درباره اســتعفای حســن کامرانی فر، رییس دپارتمان داوری موضعی نگرفتــه ولی با این حال، 
کامرانی فر دیروز وســایلش را برداشت و محل کارش را ترک کرد. او چند روز قبل گفته بود که دیگر نمی خواهد به کارش در 
دپارتمان داوری فدراســیون فوتبال ادامه دهد.استعفای کامرانی فر بعد از آن مطرح شد که برخی داوران و کارشناسان داوری 
نســبت به نحوه مدیریت او در دپارتمان داوری انتقاد کردند. جوان گرایی، مهم ترین برنامه کامرانی فر برای جامعه داوری ایران 
بود که همین امر هم باعث شد که انتقادهای زیادی از او مطرح شود اما مدیر مستعفی دپارتمان داوری فدراسیون فوتبال تا 
آخرین لحظه بر روش خود ایستادگی کرد.اختلاف دپارتمان داوری با کمیته داوران بر سر چیدمان داوران لیگ برتری هم یکی 
دیگر از مسائلی است که باعث شد حسن کامرانی فر عطای کار در حوزه مدیریت داوران را به لقایش ببخشد و کناره گیری کند.

تیم ملی ایران دیدارهای خود را در کاپ آسیا فردا با 
رقابت برابر هند آغاز خواهد کرد.

 رقابت های بسکتبال کاپ آسیا از امروز به میزبانی بیروت 
پایتخت لبنان آغاز می شود که در روز نخست 4 مسابقه انجام 
می شــود اما تیم ملی ایران در این روز بازی نخواهد داشــت. 
طبــق برنامه بازی های تیم ملی ایران از روز چهارشــنبه آغاز 

خواهد شــد که آســمان خراش های ایران در دیدار نخست از 
ســاعت ۱7:۳0 )به وقت ایران( به مصــاف هند می روند.ایران 
در دومیــن دیدار، روز جمعه ســاعت 22:۳0 )به وقت ایران(

به مصاف سوریه می رود و یکشنبه هفته آینده سومین مسابقه 
مرحله گروهی اش را از ســاعت 20 )به وقت ایران( برابر اردن 

برگزار خواهد کرد.

مشخص شدن زمان دیدارهای تیم ملی بسکتبال در کاپ آسیا 


